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Sedmý díl 

Na palubě Boingu 737 letecké společnosti Transavia z Prahy do Rotterdamu 

začínám psát sedmý díl Naší kroniky. Je 6.7.2012 9:30 hod. Před čtvrthodinkou 

jsme vzlétli z ruzyňského letiště a míříme do Holandska, kde máme dosednout na 

letišti v Rotterdamu v 10:45 hodin. Na palubě letu HV 5288 je kompletní dívčí 

pěvecká skupina LuŠtěLa, tedy Štěpánka a Vanessa. Nejede do Holandska 

koncertovat, i když, kdo ví , ale jedeme tam na šestitýdenní studentský pobyt, 

na který nás pozval Vanessyň taťka. Letos jsme spolu byly samy v Caorle v Itálii, 

teď spolu strávíme skoro celé prázdniny v nizozemském Nijmegenu.  

Oslavíme tam i moje šestnácté narozeniny, a to už pozítří. Vanny ty svoje oslaví 

až v druhé polovině srpna, ale to už budeme zase doma. Letíme sice do 

neznáma, ale těšíme se na to, jsme zvědavé, napnuté, plné očekávání, jaké to tam 

bude, jací tam jsou lidé, jak se tam s nimi domluvíme. Vezeme sebou i balíček 

našich CD a samozřejmě taky foťáky a notebooky. Vše tam budeme 

dokumentovat. O něčem určitě napíšeme, možná že si tam i zazpíváme. Tak 

šťastnou cestu a Näkemiin (to je na shledanou)… 

 

 

 



3.07.2012 – LuŠtěLa obdržela pozdrav od Frenka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ahooooj holky!  

Přeju vám ty nejlepší prázdniny! 

Pořádně si užijte každej den, ať jsou 

takový jaký chcete, aby byly... A já 

doufám, že se mi konečně někdy 

podaří vidět vás v akci na pódiu.  

Mějte se, smějte se    

                       Váš fanoušek "Frenk" 

Ahoj Frenku,  

 

děkujeme za přání. V pátek odlétáme 

do Holandska a tam budeme 6 neděl. 

Takže prázdniny budou skvělé.  
 

 

 

 

Měj se hezky, ahoj     

                              Štěpánka Vrbová 

  

Ahoj holky! 

 Klobouk dolů. Poslechl jsem si vaše CD, no a docela sem zíral a pořád zírám. 

Je to krása. Ty skladby jsou opravdu jedinečný a co song, to hitovka. Zpíváte 

skvěle. Jen tak dál, jste holky šikovný. Líbí se mi to, i když hudbu podobnýho 

ražení neuznávám, tak vás sem si prostě zamiloval! Držím palce a přeju vám 

krásný, veselý a pohodový prázdniny, spoustu zážitků a hlavně lásku, štěstí a 

zdraví.  Jinak já vám na oplátku posílám náš klip.  

 

http://www.youtube.com/watch?v=U9rkFgk1Z_o 

http://www.youtube.com/watch?v=U9rkFgk1Z_o
http://bandzone.cz/frantaaja?do=mainTabs-gallery-nextImage&at=gallery&ii=911289
http://bandzone.cz/frantaaja?do=mainTabs-gallery-nextImage&at=gallery&ii=986759
http://bandzone.cz/frantaaja?do=mainTabs-gallery-nextImage&at=gallery&ii=911272


6.07.2012 – LuŠtěLa – poprask v oblacích 

 

 
 

LuŠtěLa už nebrázdí pouze vlny internetu, jůtubka, rádií a televizí, ale v pátek 

6.7. se vznesla i nad Evropskou unii a na stříbrných křídlech letadla Boing 737-

800 se nechala unést až do nizozemského Rotterdamu, kde v 10:45 místního 

času sestoupila na letištní plochu, aby si ve 100 km vzdáleném Nijmegenu na 6 

týdnů dala oddych od školy, internátu, rodičů a středoevropského pachtění.   

Letěly jsme samy, bez doprovodu, do ciziny, do neznáma a v ohromný výšce, 

ohromnou rychlostí, na křídlech jsme spolu přečkaly všechny turbulence, a po 

půldruhé hodince velice rády seskočily na pevnou a placatou holandskou zem.    

 

Vždyť přece létat je tak snadné, že pane Vyskočil! V tý Evropě se ale nic neutají! 

Uvítací výbor fanoušků nás očekává na letišti 



14.07.2012 – LuŠtěLa ve skvělé společnosti 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V amsterdamském Muzeu voskových figurín jsme si našly řadu nových přátel, 

kteří vypadali jako živí. Máme fotku i s Dajánou, Alžbětou, papežem Pavlem II., 

Spidermanem,  Picassem, van Goghem a také jsme si tam rezervovaly místo  



24.07.2012 – o CD Fenomén LuŠtěLa je zájem a je stále k mání 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.8.   Ahoj, CD dorazilo v pořádku. Je super, zvlášť se mi líbí Drsnej rock, na internetu k němu máte i 
hezký klip. Líbilo by se mi,  kdyby se příští skladby ubíraly směrem k rocku, mám ho totiž rád  
 Tak se mějte a ať máte hodně úspěchů!                                                                                       Ahoj  Tomáš 
 

24.7.  Ahoj LuŠtěLo!  
Jsem váš fanoušek, mám rád vaše písničky. Rád bych si pořídil vaše CD, ale nemůžu ho nikde sehnat. 
Prosím, kde je vaše CD k mání. Přeju vám hodně úspěchu, a fanoušků.                                   Ahoj, Tomáš 
 

17.6. Ahoj Štěpánko, měl bych na Tebe prosbu. Mohla bys, prosím Tě, poslat dvě placky a jedno CD s 
věnováním pro mé kamarády? Bylo by to pro novomanžele………….. Díky moc.                                  Jarda 
 

14.6.  Ahoj   Kde bych moh koupit Vase CD ? dik, hezky den                                                             Radek 
 

30.5.  Líbí se mi. Budete vydávat další? Na youtube jsem našel hity, které na cd nemáte.               Vláďa 
 

9.4. Díky za odpověď.  Víš, je to zvláštní psát si s někým, koho si vážím a považuji za popovou 
"hvězdičku". Člověk má takový pocit, že nutně musí vyrušovat. Ale taky má tu chuť pokračovat. 
O CD zájem opravdu mám. A protože jsi moc vstřícná, dovolím si ještě prosbu. Mohl bych dostat dvě? 
Už včera jsem uvažoval, že by to mohl být celkem dobrý dárek. A jedno si samozřejmě chci nechat. 

Taky mi napadlo poprosit o autogram, ale pro ten asi bude lepší dojít někdy osobně.               Michal 
 

30.1. Ahojky,  CD v pořádku přišlo, děkuji moc, právě teď ho poslouchám,  pozdrav Vaness a těším na 
koncerty v Praze,  ahoj                                                                                                                                   Patrik 
 

4.1.  Ahoj Holky, viděl jsem na netu vaše klipy a myslím, že na začátek fáááákt doooost dobrý...  
Chtěl bych vás jako mladou začínající kapelu aspoň symbolicky podpořit, třeba tím, že si zakoupím 
vaše zbrusu nové CéDé. Koukal jsem na vaše stránky, ale o koupi CD ani zmínka... Poradíte mi tedy 
prosím, jak a kde ho sehnat??? Předem díky za odpověď a držím palce, ať se vám nastávající sezona 

2012 opět vydaří...                                                                                                           zdraví Robert z Prahy 
 

Tak naše CD Fenomén LuŠtěLa je možné získat na našich koncertech, anebo si 

o něj lze prostě napsat na náš e-mail hvezdy-l.n.s@seznam.cz, nezapomeňte 

přitom také uvést adresu a my vám CD pěkně v bublinkaté obálce pošleme 

poštou. Spíše je rozdáváme, než prodáváme, ale nějakou tou „skromnou“ 

odměnou nikdy nepohrdneme.   To je vždy na zvážení a možnostech adresáta. 

mailto:hvezdy-l.n.s@seznam.cz


27.7.2012 Luštělí zápisky z Holandska I 
 

Když jsme v pátek 6. července brzo dopoledne odlétaly z ruzyňského letiště do 

Rotterdamu, chlubily jsme se všem známým, že letíme do Holandska. Ti nás na 

oplátku strašili, že je to placatá přelidněná země ležící pod úrovní moře, kde je 

to samá prostituce, drogy a ježdění na kole. To první a druhé jsme ještě 

nezkusily, ale toho třetího jsme si už užily až až. Hned třetí den jsme totiž 

vyrazily na kolech až za německé hranice, což bylo tam a zpátky přes 50 

kilometrů! A to jsme naposledy jezdily na kole o loňských prázdninách u nás 

kolem chalupy! Nohy a zadek nás pak bolely celý další týden. Je tedy pravda, že 

je to tady pořád po rovině, ne jako u nás na Vysočině. 

S prostitucí jsme tady vlastně už taky přišly do styku. V hlavním městě 

Amsterdamu jsou povětrných ženštin i za bílého dne plné výlohy. Polonahé 

postavy (malé, velké, tlusté, tenké – různých forem, podle norem, jak s oblibou 

rýmuje náš taťka) se tu za sklem nakrucovaly a pomrkávaly po kolemjdoucích 

mužích a zvaly je dál výstižnými posunky. Jedna z takových výloh v Ulici 

růžových neonů byla zatažená, tam se zřejmě již pracovalo.  

Na drogy jsme zatím nikde nenarazily a ani je vyhledávat nehodláme, i když na 

páteční diskotéce bylo všude kolem plno nasládlého kouře z ručně balených 

pomačkaných cigaret a lidi kolem byli pořád rozesmátí, přátelští a vláční.  

Taky jsme vůbec netušily, že neletíme do Holandska, ale do Nizozemského 

království, ve kterém je Holandsko jen jednou, ze tří zemí, které je tvoří. Ty další 

dvě jsou Nizozemí a Nizozemsko. Už z názvu vyplývá, že se jedná o nízko 

položenou zemi, kde téměř 40 % území je pod úrovní moře, a proto jsou zde 

hráze o celkové délce 2000 km, které zemi chrání před záplavami. Povodně jsme 

zažívali rok co rok i u nás doma v Ledči nad Sázavou, ale že by nás zaplavovalo 

moře, si neumím a nechci ani představit. Na to by asi pytle s pískem nestačily! 

Největší zážitek z našeho pobytu v Nizozemském království máme zatím z 

amsterdamského Muzea voskových figurín Madame Tussaud, kde jsme se 

potkaly s Picassem, van Goghem, J.F. Kennedym, Dalajlámou, papežem Pavlem 

II., královnou Alžbětou, Madonnou, princeznou Dajánou, Elvisem, Justinem 

Biebrem, Spidermanem a taky s Chaplinem a Leninem. S tím jsme si dobře 

rozuměly, spojují nás totiž revoluční myšlenky, vždyť přece LuŠtěLa je revolucí 

ve světě pop music.    

Všichni z nich jen mlčeli údivem, že nás dvě vidí na vlastní voskové (nebo snad 

skleněné?) oči. A my jsme si zase pomlaskávaly rozkoší, že jsme se ocitly v tak 

skvělé společnosti. Pro jistotu jsme si tam u Madame Tussaud rezervovaly místo 

pro nás dvě hned vedle Fredy Mercuryho.  

Dneska vyrážíme k moři. Naštěstí ne na kole. Jsme zvědavé na ty hráze a kanály 

a větrné mlýny a tulipány a černochy. No prostě na vše, co je na Nizozemském 

království zajímavé.                                                             Nijmegen, 27.7.2012 

                                                                                              

 



30.7.2012 LuŠtěLa na Skype 

 

 

 

 
 

Ještě, že existuje Skype! Skoro každý den si tak můžeme popovídat s domovem. 

Taťka si z toho našeho skajpování vždycky udělá PrintScreen, tak to použiju do 

Naší kroniky, abych náš pobyt v Holandsku dobře dokumentovala, že jo?  

Že na PrintScreenech chybí Vanessa? Ta má taťku tady a nemusí tak skajpovat. 



30.7.2012 Luštělí zápisky z Holandska II 
 

Ležíme s Vanessou na ploché střeše věžáku jak dva bezdomovci a sledujeme noční 

oblohu nad Nijmegenem. Je teplá červencová noc, rozhodly jsme se ji dnes strávit pod 

širým nebem, ale kdo ví, zda vůbec zamhouříme oko. Z ulice sem doléhá hluk 

projíždějících aut a divoká hudba z punkrockového klubu Kalhotky, kde jsme se byly 

asi před hodinkou podívat. Po obloze se honí cáry mraků a nám v hlavách spousta 

zážitků, které spolu halabala probíráme. 

Tak třeba ten punkrockový klub dole v ulici. Něco jako Modrá Vopice ve Vysočanech, 

kde jsme zpívaly před dvěma lety. Hlasitá hudba v přecpaném prostoru plném 

pankáčů. V Modré Vopici se nám nakonec líbilo, tady jsme raději po hodince vypadly, 

aby nám nepopraskaly bubínky, i když lidi tam byli v pohodě, každý se bavil po svém, 

nikdo se do nikoho nenavážel, nikomu nepřekážel, nikoho neobtěžoval. Teda až na ten 

kouř z marijánky a přebuzené repráky. Jinak bychom tam snad vydržely i déle.  

Nebo Muzeum sexu v Amsterdamu. Byly jsme opravdu zvědavé, co tam asi tak mohou 

vystavovat. Naivně jsme si představovaly lechtivé fotografie, nebo polohy z 

Kamasutry, ale muzeum bylo plné hlavně různých udělátek a šidítek. No hrůza, co lidi 

nevymyslí a nevyzkouší, co do sebe strčí.  Hlavně ta historická kovářská a truhlářská 

monstra. Na tim bychom si připadaly spíše jak na mučidlech, ale ono to asi jako sado 

maso nefungovalo, oni to prý opravdu používali pro rozkoš! Narazily jsme tam taky na 

úchyláka, teda jeho pohyblivou sochu, který zavolal, když jsme šly kolem něj: „Hej, 

pšššt“, odhrnul plášť a ukázal nám to svoje. Bohužel jen umělé.  

To několikakilometrová pláž v Zandvoortu, a nebo podjezd pod tekoucí řekou 

Merweda na cestě do Amsterdamu, to bylo něco neskutečného. Zandvoort také v 80. 

letech minulého století proslavil hlavně závodní okruh formule F1. Město bylo 

původně rybářskou vesnici. Dnes má 17 tisíc obyvatel, ale rybářské domky tu jsou 

stále k vidění. Výhled na Severní moře je odsud opravdu nádherný. 

A vůbec i ten pohled zpátky do vnitrozemí na nekonečný nizozemský horizont je 

prazvláštní. Už víme, proč si kdysi lidé mysleli, že je země placatá.   Tady ze střechy 

osmipatrového věžáku vidíme celý Nijmegen jak na dlani a když je ta správná 

vizibility, tak taky přes řeku Waal daleko, daleko kolem něj.   

V Nijmegenu jsme hned druhý den našeho pobytu navštívily čínskou restauraci. 

Vanessyň taťka Darek, u kterého bydlíme, pro Štěpu přitom připravil velké překvapení. 

Měli totiž ten den narozeniny oba. Ona 16. a on 43. A tak u Číňanů dopředu domluvil 

společnou oslavu a celý personál se nám při ní pěkně uklonil a pak gratuloval a zpívat 

vysokými čínskými hlásky holandskou písničku, která se zpívá k narozeninám.  

Na střechu věžáku se chodíme dívat často a povídáme si tam, jaké to tu asi bylo před 

dvěma tisícovkami let, kdy tu prý sídlila římská vojenská posádka. Představujeme si, 

jak tu všude kolem byly husté lesy, plné zvěře a močály a možná se tu taky někde po 

vojácích pokukovali z křoví Germáni nebo Vandalové, kteří potom celý ten slavný a 

věčný Řím vyplenili. To dnešní domorodí obyvatelé, ať už bílí, žlutí, nebo černí, jsou 

mírumilovnost sama, náš černošský soused je toho důkazem, vlasy má přitom jak černá 

ovečka.                                                                                          Nijmegen, 30.7.2012    

 

 

 

 



1.8.2012 Luštělí zápisky z Holandska III 
 

Jsme už čtyři týdny mimo domov a naším spojením s rodiči a přáteli v Čechách je 

hlavně Facebook a Skype. Pak taky trochu e-mail a výjimečně mobil (ten není 

zadarmo).  Na internetu občas koukneme na zprávy, co se u nás a ve světě vůbec děje. 

Tak jsme se dozvěděly, že většina našich tenistů a taky vlajkonoš a badmintonista 

Koukal vypadli na olympiádě v Londýně hned v prvním kole. Začaly jsme proto 

usilovně trénovat, každý den věnujeme hodinku badmintonu. Jestli náš rekord v počtu 

pinknutí přes síť byl na začátku 7, tak nyní jsme se už dostaly na 84, a to se nijak 

nešetříme, už to odnesly dvě rakety! 

Taky se nám zalíbily reprezentační holínky s motivem Kupkový fugy, v nichž se naši 

olympionici představili světu. Jsou ujetý jako my. Chceme si je taky pořídit, možná 

potom náš rekord v počtu pinknutí přes síť překročí stovku a my i  v těch holínkách se 

kvalifikujeme na příští letní olympijské hry do Brazílie. Pokud je teda nějaká 

olympijská jury nezakáže jako nepovolený doplněk zvyšující sportovní výkon  

Trénovat však můžeme i doma a bez holínek. Tady v Nizozemsku je spousta jiných 

lákadel a zajímavostí, které jsme už stihly navštívit. Například zábavní parky.  

Jen kousek od centra Haagu je umístěn rodinný zábavní park Drievliet. Mají tu jak 

atrakce pro nejmenší, stejně tak i hrůzné a děsící atrakce pro ty nejodvážnější, v 

nádherném prostředí, kde jsme za vstupné 20 éček projezdily celý den. A že jsme si to 

teda užily, i když jsme toho měly ke konci opravdu dost.  

Další sobotu jsme s Vanessyním taťkou Darkem vyjely do známého zábavního parku 

WalibiWorld, který se nachází nedaleko města Dronten. Je to jeden z největších 

zábavních parků v Holandsku. Čekal tu na nás Hollywood, Sherwoodský les, Divoký 

Západ, 6 horských drah a taky 46 metrů vysoká horská dráha Goliath, se kterou 

vystoupáte do výšin a pak vás čeká hustý sešup. Nebo vystřelovačka Xpress, či dřevěná 

horská dráha Robin Hood. El Condor to je zase zavěšená horská dráha a na dráze La 

Via Volta jsme si užívaly jízdu pozpátku. Adrenalin nám přitom stříkal z uší!  

Tobogány a koupaliště vůbec jsou další kapitolou samou pro sebe.  

Tady v Nijmegenu jezdíme obden na kolech samy do bazénu Zwembad West, jinak nás 

Darek už taky vyvezl do 30 km vzdáleného města Oss. Tam jsou hned tři tobogány. 

První, ten je pro děti, ale přesto jsme se tam taky jednou svezly. Druhý vypadal zprvu 

nevině, ale uprostřed toho tobogánu jsme nečekaně nabraly ukrutnou rychlost a do 

toho nás ještě zasáhl ohromný proud vody, ani jedna jsme se přitom nestačila 

nadechnout a myslely si, že je to poslední luštělí chvilka. Naštěstí, když jsme otevřely 

oči, byly jsme zas nad hladinou. Po chvilce váhání jsme ale na tobogán šly znovu. Po 

druhé už to byla psina. Třetí tobogán, který je nejvyšší, nebyl zas tak hrozný. Je v něm 

ale tma, pouze zde zářily různé šipky a hvězdičky a nám v hlavách pak jakbysmet.  

Areál bazénu Zwembad West je přece jen lepší. Nejen, že tam je tobogán a vířivka, ale 

taky venkovní vyhřívaný bazén a u něho skluzavka. Pak taky veliká trampolína a 

vysoký skokanský můstek do vody, ze kterého jsme si to zkusily po nohách skočit.  Taky 

jsme si zde vyzkoušely chodit po hladině, což nám umožnila průhledná koule, do které 

se člověk zavře a chodí po hladině. No v našem podání spíše válí sudy a různě se 

převrací, výská, řehtá se a prostě blbne. Co taky můžete od holek ujetých čekat, že?  

 

 



2.8.2012 LuŠtěLa ve spárech Policie 
 

Ta veliká trampolína a venkovní vyhřívaný bazén, o nichž jsme pěly chválu na konci 

třetího dílu našich zápisků, se následující den staly příčinou nešťastné anabáze, která 

vstoupila do luštělích dějin. Ten den jsme totiž po deváté hodině dopoledne vyrazily na 

kolech do bazénu Zwembad v Nijmegenu. Je to od našeho současného bydliště tak 3 

km, tak jsme si zbalily sebou jen nejnutnější věci s vědomím, že se sem někdy brzo 

odpoledne vrátíme a něco si ukuchtíme k jídlu. Záměrně jsme si sebou nevzaly ani 

mobil, aby nám nepřekážel a někde jsme ho třeba neztratily. 

V bazénu Zwembad West jsme řádily jako obvykle. Chvíli na tobogánu, chvíli ve 

vířivce, pak ven na skokanský můstek a na trampolínu a pak šup do vyhřívaného 

bazénu a zase dokola.  

Z toho dovádění nám brzo vytrávilo a tak jsme si půlhodinku po dvanáctý řekly na 

trampolíně: „ještě jedno kolečko a jedeme domů.“ To kolečko však jsme už nestačily 

dokončit. Vanny seskočila s trampolíny jako první a vyrazila úprkem do bazénu, ale na 

dlažbě klopýtla, uklouzla a upadla tak nešťastně, že si podvrtla pravou nohu v kotníku 

a s bolestivou grimasou se svíjela před bazénem. Na kotníku se okamžitě objevila 

ohromná boule a Vanny se na nohu nemohla vůbec postavit. Co teď? Táta Vanessy 

Darek je v práci, táta Štěpy tisíc kilometrů odsud, nemocnice bůhví kde. Ke všemu 

nemáme ani telefonní spojení na Darka. Tak jsme se rozhodly se dopravit domů do 

Darkova bytu na jednom kole. Vanny k němu doskákala po jedné noze, usedla do sedla 

a Štěpa ji tlačila domů. To však budilo velký rozruch na ulici a značnou pozornost 

kolemjdoucích, až jeden strejda nás zastavil, že takhle cestovat nemůžeme, že ta noha 

je zlomená a rozhodl se zavolat 112. A tak k nám během pár minut dorazila policie a 

po velkém vyptávání nás i kolo naložila do svého vozu a odvezla do nemocnice. Štěpa 

volala z cizího mobilu svému taťkovi do Čech, ten zase Darkovi do práce a tak pořád 

dokola, až jsme zůstaly odkázané jen na svou chatrnou angličtinu a na shovívavost 

policistů a lékařů. V nemocnici Vanesse kotník zrentgenovali a konstatovali, že se 

nejedná o zlomeninu, ale o silný výron. Kotník ošetřili a znehybnili pevným obvazem. 

Pak nás propustili. Stály jsme samy před vchodem do nemocnice, v neznámé části 

stopadesátitisícového města, bez policistů a s jedním kolem. Rozhodly jsme si zavolat 

taxík a nechaly se za 15 euro dovést domů, kde jsme se teprve po čtyřech hodinách od 

úrazu dokázaly spojit s Darkem a vysvětlit mu, co se stalo a že jsme v bezpečí doma. 

Jediné, co nám chybělo, byla naše kola. To u bazénu jsme s Darkem našli bez potíží, 

ale to u nemocnice byl problém najít. Ve městě je nemocnic více a obchodů, které jsme 

si zapamatovaly jako orientační bod, taky několik. A tak jsme jezdili s Darkem na jeho 

kole po městě celou hodinu, než jsme narazili na tu správnou ulici. Kolo jsme našli 

před nemocnicí, tak jak jsme ho tam zanechaly.  

Z celé té anabáze jsme si odnesly několik ponaučení: 

- nevyplatí se nenosit mobil stále u sebe, 

- vyplatí se umět pár anglických slovíček a dokázat se v cizině domluvit, 

- spolehnout se můžeš vždy jen sama na sebe,  

- je opravdu dobré, když se někde nekradou kola  

 

 



8.8.2012 LuŠtěLa a držkopády 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

Pátý týden našeho pobytu v nizozemském Nijmegenu byl plný držkopádů. Po 

nešťastném zranění Vanessy, došlo ve středu i na Štěpánku. Jak říká známé 

české přísloví: „Neštěstí nechodí po horách, ale po lidech“, tady sice žádné 

hory nejsou, ale lidí je tu všude dost, tak proč si neštěstí muselo vybrat zrovna 

nás – skupinu LuŠěLa !   

Stalo se to přesně takhle: Jely jsme spolu na jednom kole do města nakupovat, 

Vanny s ortézou na pravé noze seděla vzadu na nosiči za sedlem. Kolo tak občas 

mělo snahu stavět na zadní, proto se to Štěpa snažila vyrovnat předkloněním 

nad řídítka, ale Vanny spadla z kola dozadu na zadek a Štěpa po hlavě přes 

řídítka, ruku si stačila dát před sebe, aby nespadla přímo na hubu. Naštěstí nové  

tričko s obrázkem Beatles to přečkalo bez úhony.  



14.8.2012 LuŠtěLa je zpátky v Čechách 

                                                                       

 

 

 

Po 39 dnech, 11 hodinách a 35 minutách pobytu v Nizozemském království a 

schengenském prostoru přistála v úterý 14.8.2012 v 20:40 hodin dívčí pěvecká 

skupina LuŠtěLa na letišti v Ruzyni. K překvapení všech novinářů a televizních 

štábů tísnících se v hale Terminálu 2 zvolily Holky ujetý netradiční způsob 

přistání, když se do areálu pražského letiště snesly na řiditelných padácích.  Po 

vzoru vozítka Curiosity dokázaly kuriózně přistát přímo na ruzyňské vyhlídkové 

plošině, kde je tajně očekával pouze jejich manažér s Bertem a Lilinou. Po 

spontánním přivítání se svými psími miláčky, kteří skákali radostí metr vysoko, 

se LuŠtěLa odebrala k batožinovému prostoru, kde si každá z holek vyzvedla 

svých 10 zavazadel plných triček, halenek, mikin, sukýnek a holandských sýrů. 

Odbavovací halu LuŠtěLa opustila v 21:12 hodin zadním vchodem a přes Dolní 

Počernice, Kostelec nad Černými Lesy, Novou Ves u Leštiny u Světlé nad 

Sázavou se přepravila do rodné Ledče, kde v roce 2006 začala její fenomenální 

kariéra.  Do Prahy se LuŠtěLa vrací 22.8. večer, v redakci Radia Zlatá Praha ji 

očekávají moderátoři Martin a Marek v pořadu Poprask.    

Na snímku nahoře rozeznáte ve snášející se parašutistické formaci „sekera“ 

Vanessu podle ortézy na pravé noze a Štěpánku podle úsměvu na tváři.  



22.8.2012 LuŠtěLa v Kutné Hoře 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

Na výlet do nedaleké Kutné Hory vyrazila LuŠtěLa s fotoaparátem, aby si 

prohlédla gotický chrám svaté Barbory a středověké podzemí v samém centru 

města, kde se kutalo stříbro a razily pražské groše. Bylo to příjemné odpoledne 

plné zážitků a zajímavých informací. Dole v dole byla tma jak v ….  

 



 22.8.2012 LuŠtěLa se prošla po Praze 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pětihodinovou procházku Prahou od Ministerstva obrany, přes Pražský hrad, 

Zámecké schody, Malostranské náměstí, lanovkou na Petřín, 299 schodů na 

rozhlednu a dolů na Karlův most, Staroměstské náměstí, orloj, na Václavák do 

pasáží Koruna, Lucerna, Blaník a metrem C na Chodov a pak domů po D1. Uf!!   



26.8.2012  LuŠtěLa na YouTube 

 

 

Na YouTube lze dnes nalézt 92 videí věnovaných skupině LuŠtěLa s téměř 3 

miliony zhlédnutí. Přitom sama LuŠtěLa tu má umístěno pouze 10 svých klipů a 

4 videopozvánky. V minulosti to byly ještě klipy Patnáctiny s 462 tisíci zhlédnutí 

a Láska na pláži s 169 137 zhlédnutí. Celkem tedy k dnešku 2 971 795 view!!   

Kapitolou sama pro sebe jsou komentáře. Až dosud jsme je ponechávaly bez 

povšimnutí. Dnes nás však zaujal jeden Jan ze Švédska, který napsal: 
Lidi o co jde sice je neznam ale snazi se a to se taky ceni nechovejte se jak cesi v posledni dobe zavistivi a 
sobecky predem se omlouvam za chyby v jazyce ziji ve svedsku a umim jen tak od rodicu tim padem tam 
budu mit asi chybi. 



29.8.2012  LuŠtěLa na Řízečkové slavnosti 

 
 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Podruhé v tomto roce jsme zavítaly nad Malou Stranu do Vlašské ulice, 

tentokrát na Řízečkovou slavnost do cvičné kavárny Garden cafe Taussig. Za 

řízeček a colu jsme zazpívaly od 17 hodin 9 songů z našeho repertoáru, 

pozdravily se s přáteli a trochu se porozhlédly s fotoaparátem po tomto krásném 

pražském zákoutí na úbočí Petřína s výhledem na Pražský hrad. 

Letošní vydařené prázdniny jsme tak zakončily pohodovou a vydařenou akcí.   



30.8.2012 LuŠtěLa na Řípu 
 

 455 m.n.m. 

 
 

Skupině LuŠtěLa není prostě nic svaté! I tak památné místo českých dějin, jako 

je Říp, předposlední srpnový den jednoduše pokořila. No zas tak jednoduché 

vylézt na tu stolovou horu to teda nebylo, ale zvládly jsme to bez ztráty kytičky. 

 Říp nás za to odměnil nádherným výhledem na České středohoří a prohlídkou 

románské rotundy. My jsme na oplátku na cestě k vrcholu české hory zanechaly 

svoji stopu, nebo to je stopa praotce Čecha? Italové mají Řím, my máme Říp!  



31.8.2012 LuŠtěLa přednášela o Nizozemsku 

 

 

 
 

LuŠtěLa dostala pozvání do křesla pro hosta v sociálně terapeutické dílně 

Oblastní charity v Ledči nad Sázavou, aby přítomným zaměstnancům, klientům a 

jejich rodičům promítla prezentaci svého šestitýdenního prázdninového pobytu 

v Nizozemském království. Přednášce předcházela dvoudenní příprava, kdy jsme 

fotografie uspořádaly do powerpointové prezentace. Pravdou je, že jedna 

z klientek během naší přednášky usnula, ale většina dalších se o prezentaci živě 

zajímala, předháněla se v dotazech a také v odpovědích na soutěžní otázky, které 

jsme do přednášky zařadily. Byla to pro nás nová a dobrá zkušenost. 

 

A tak jsme zakončily prázdniny 2012 a tím i sedmý díl Naší kroniky. 


